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§ 10   

Upphandling av Kista ungdomsgård 2016 
Beslut om att påbörja upphandling av verksamhetsdrift 

 

Beslut 
Stadsdelsnämnden uppdrar åt stadsdelsförvaltningen att påbörja 

upphandlingen 

 

Ärendet 
Kista ungdomsgård drivs för närvarade av KFUM-KFUK Bromma. 

Då nuvarande entreprenadavtal löper ut den 30 juni 2016 och inte kan 

förlängas ytterligare, föreslås nämnden fatta besluta om att en 

upphandling ska påbörjas. Ungdomsgårdsverksamheten är en del i 

förvaltningens förebyggande arbete. Antalet anbud vid denna typ av 

upphandling brukar vara begränsat varför förvaltningen kommer att 

verka för att egenregianbud lämnas. 

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kistas stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett 

tjänsteutlåtande från den 12 november 2015.  

Dnr 2.2.2.-092-2015. 

  

Förslag till beslut 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) yrkade i första hand på 

återremiss av ärendet i den del som gäller förslaget om att tillsätta en 

demokratisamordnare.  

 

Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) yrkade i andra hand att 

nämnden ställer sig bakom moderaternas förslag till beslut.  

 

Ordföranden Mia Päärni (S) yrkade bifall till förvaltningens förslag.  

 
Beslutsgång 
Ordföranden ställde först moderaternas förslag om återremiss mot att 

ärendet skulle avgöras vid sammanträdet. Nämnden beslutade att 

ärendet skulle avgöras vid sammanträdet.  

 

Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot 

nämndens beslut.  

 
Ersättaryttrande 
Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden 

hade hon ställt sig bakom moderaternas reservation.  
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Ordföranden ställde därefter förvaltningens förslag till beslut mot 

moderaternas andrahandsyrkande och fann att nämnden antagit 

förvaltningens förslag till beslut. 

 

Reservation 
Vice ordföranden Benjamin Dousa m.fl. (M) reserverade sig mot 

nämndens beslut till förmån för moderaternas förslag till beslut enligt 

följande.  

 

Stadsdelsnämnden beslutar följande. 

 

1. Stadsdelsförvaltningens förslag till beslut återremitteras 

2. Därutöver anföra följande 

 

Ungdomarnas bästa ska gå före ideologi 

 

Nuvarande entreprenadavtal för Kista ungdomsgård löper ut den 30 

juni 2016 och kan inte förlängas ytterligare, nämnden föreslås fatta 

besluta om att en upphandling ska påbörjas och planerar att lägga ett 

egenregianbud.  För att säkra konkurrensneutraliteten, undvika 

missförstånd och jävsituationer anser vi att det är av yttersta vikt att 

upphandlingsunderlaget och kommande upphandlingsprocess är både 

tydliga och transparenta. Vi är av åsikt att en stor blandning och 

mångfald av fristående aktörer och utförare är hälsosamt och bidrar 

till en utveckling av kvalitet och metoder, samtidigt som en god 

kvalitet ska säkerställas för verksamheterna. Skallkraven bör utformas 

på ett sätt där marknadens parter har kapacitet att lägga anbud och de 

bör också vara öppna. 

 

Förvaltningen skriver i sitt förslag att de ska verka för att ett 

egenregianbud ska lämnas men specificerar inte hur detta verkande 

ska gå till. Vi anser att förvaltningen ska återkomma med en mer 

konkret beskrivning av vad detta innebär. Vidare har vi redan nu fått 

indikationer på att förvaltningen har underpresterat när det kommer 

till att leverera information och tidsplan kopplat till upphandlingen. 

 
Ersättaryttrande 
Sofia Tahko (KD) anmälde att om hon hade tjänstgjort i nämnden 

hade hon ställt sig bakom moderaternas reservation.  

 

 


